
Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego 

OZK.0022.24.3.2020  

Protokół Nr 83/2020  

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 30 czerwca 2020 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:07 zakończenie o godz. 11:50 

W posiedzeniu udział wzięli: 

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec  

Osoby z głosem doradczym: 

- Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

- Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk  

Osoby zaproszone: 

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

- Naczelnik Wydziału OŚiL Witold Tutak 

- Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli Małgorzata Stańczak 

- Główna Księgowa Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli Iwona Golarz 

- Główna Księgowa SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Elżbieta 

Głowacka  

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  



3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

zwolnienie z czynszu w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli. 

4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

zwolnienie z czynszu w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

remont wewnętrznej instalacji elektrycznej i teletechnicznej w budynku Zespołu 

Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

6. Wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie zmiany 

kwalifikacji niewykorzystanych środków finansowych, przyznanych na 

organizację dwóch  imprez kulturalnych i odwołanych z powodu pandemii COVID-

19, i przeznaczenie ich na  „Festiwal Tyrmanda” oraz zwiększenia kwoty 

dofinansowania organizacji Ogólnopolskich Spotkań Teatralnych „Relacje”.   

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na 

dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i 

unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

8. Wniosek Stowarzyszenia Inicjatyw Lokalnych IMPULS w miejscowości Cisów Las, 

gmina Bojanów w sprawie organizacji warsztatów terenowych p.n.  „Rowerem 

przez Parki Narodowe i Rezerwaty Przyrody Polski Wschodniej – pięciodniowa 

wyprawa przyrodnicza szlakiem Roztocze – Polesie – Dolina Bugu” 

zaplanowanych w dniach 4 - 8 lipca 2020 r..  

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

powiatu stalowowolskiego na 2020 rok.  

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie opracowania planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

jednostce samorządu terytorialnego odrębnymi ustawami na rok 2020.  

11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2019 rok.  

12. Raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2019 

rok.  

13. Zatwierdzenie rocznego planu finansowego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli na rok 

2020.  



14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2019 rok.  

15. Przyjęcie protokołu 82/2020 z dnia 18 czerwca 2020 roku.  

16. Wolne wnioski.  

17. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 82. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

zwolnienie z czynszu w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli.  

Starosta Janusz Zarzeczny poinformował, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Stalowej Woli zwrócił 

się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na zwolnienie z czynszu w okresie ferii 

letnich (lipiec, sierpień) najemcy lokalu dla Małej Gastronomii „Żaczek”- sklepiku szkolnego w 

Zespole Szkół Nr 2. Dodał, że najemca zwrócił się do Dyrektora z wnioskiem o zwolnienie z 

czynszu w okresie ferii letnich z uwagi na wprowadzony stan zagrożenia epidemiologicznego oraz 

zawieszenie prowadzenia działalności gospodarczej najemcy od 01.04.2020 r.. Następnie Pan 

Starosta zasugerował, aby członkowie Zarządu Powiatu Stalowowolskiego wyrazili zgodę na 

zwolnienie z czynszu w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli, po czym zarządził głosowanie. Głosy: 

za - 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 83/540/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z 

czynszu w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli.  

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

zwolnienie z czynszu w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli.  

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w 

sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z czynszu w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej 

Woli. Dodał, że Dyrektor Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu 



Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na zwolnienie z czynszu w okresie zawieszenia zajęć 

oraz wprowadzonego stanu epidemiologicznego w okresie 01.06.2020 do 31.07.2020 r., najemcy 

– firmy F.A. PHU Baritex. Ponadto Pan Starosta poinformował, że najemca zwrócił się do 

Dyrektora z wnioskiem o zwolnienie z czynszu najmu za sale lekcyjne gdyż w związku z 

zamknięciem szkoły najemca nie ma możliwości prowadzenia działalności szkoleniowej. 

Następnie Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 83/541/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z 

czynszu w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na remont 

wewnętrznej instalacji elektrycznej i teletechnicznej w budynku Zespołu Szkół Nr 1 

w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że podjęcie Uchwały Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na remont wewnętrznej instalacji elektrycznej i 

teletechnicznej w budynku Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli ma na celu wyrażenie zgody na 

remont wewnętrznej instalacji elektrycznej i teletechnicznej w budynku Zespołu Szkół Nr 1 

w Stalowej Woli, ul. Hutnicza 17 zgodne z ustawą o gospodarce nieruchomościami. Następnie 

poinformowała, że jeżeli wpłyną oferty, w zależności od tego jaka oferta będzie najkorzystniejsza 

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli będzie występował do Wydziału Budżetu i Finansów 

o zabezpieczenie środków na remont wewnętrznej instalacji elektrycznej i teletechnicznej w 

budynku Zespołu Szkół Nr 1 przy ul. Hutniczej 17 w Stalowej Woli. Pani Naczelnik dodała, że 

wyżej wymienioną inwestycję koniecznie należy wykonać. Ponadto poinformowała, że kosztorys 

inwestorski został sporządzony na kwotę 80 tys. złotych. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 83/542/2020 w sprawie wyrażenia zgody na remont 

wewnętrznej instalacji elektrycznej i teletechnicznej w budynku Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli.  

Ad. 6. Wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie zmiany 

kwalifikacji niewykorzystanych środków finansowych, przyznanych na organizację dwóch  

imprez kulturalnych i odwołanych z powodu pandemii COVID-19, i przeznaczenie ich na  

„Festiwal Tyrmanda” oraz zwiększenia kwoty dofinansowania organizacji Ogólnopolskich 

Spotkań Teatralnych „Relacje”.   

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował, że Dyrektor Miejskiego Domu Kultury w 

Stalowej Woli Marek Gruchota, w związku z faktem, że z powodu epidemii koronawirusa COVID-

19 odwołane zostały dwa przedsięwzięcia kulturalne, tj.: „Letnie Warsztaty Muzyczne” oraz 



„Lasowiacki Festiwal Pierogów”, które w harmonogramie otrzymały dofinansowanie po 4 tys. zł, 

a pieniądze te nie zostały wydane, zwrócił się z wnioskiem o przesunięcie niewykorzystanych 

środków, przyznanych przez Zarząd Powiatu na dofinansowanie odwołanych z powodu epidemii 

koronawirusa COVID-19 wyżej wymienionych przedsięwzięć kulturalnych i przeznaczenie ich na 

wsparcie finansowe „Festiwalu Tyrmanda”, a także na zwiększenie kwoty wcześniej przyznanego 

dofinansowania na Ogólnopolskie Spotkania Teatralne „Relacje”. Ponadto Naczelnik Wydziału 

PKZ Tomasz Wosk poinformował, że Sejm RP ogłosił rok 2020 Rokiem Tyrmanda, w związku z 

czym w całej Polsce odbywają się wydarzenia kulturalne na dużą skalę a Miejski Dom Kultury w 

Stalowej Woli otrzymał dofinansowanie Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego w 

wysokości ponad 50 tys. złotych na organizację Festiwalu Tyrmanda. Pan Tomasz Wosk dodał 

również, że Miejski Dom Kultury zwraca się z prośbą, aby przesunąć środki w wysokości 4 tys. 

złotych, które zostały przyznane przez Zarząd Powiatu na dofinansowanie jednego z odwołanych 

z powodu epidemii koronawirusa COVID-19 przedsięwzięć kulturalnych na wsparcie Festiwalu 

Tyrmanda. Następnie Naczelnik Wydziału PKZ wyraził opinię, że warto dokonać przesunięcia 

wyżej wymienionej kwoty na wsparcie Festiwalu Tyrmanda, gdyż będzie to wydarzenie na dużą 

skalę, trwające trzy dni, które przyciągnie znanych muzyków i literatów z całej Polski. 

Zaproponował również, aby nie dokonywać zwiększenia kwoty dofinansowania organizacji 

Ogólnopolskich Spotkań Teatralnych „Relacje”, gdyż wydarzenie to, decyzją Zarządu Powiatu z 

dnia 9 stycznia 2020  r. otrzymało wsparcie finansowe w wysokości 5 tys. zł. Według Naczelnika 

Wydziału PKZ Tomasza Woska wysokość tej kwoty jest wystarczająca. Pan Tomasz Wosk 

zaproponował, aby Zarząd Powiatu Stalowowolskiego przyznał środki finansowe w wysokości 4 

tys. złotych na wsparcie Festiwalu Tyrmanda, oraz nie zwiększał kwoty dofinansowania  

organizacji Ogólnopolskich Spotkań Teatralnych „Relacje”, gdyż Miejski Dom Kultury otrzymał 

wystarczająco duże środki na organizację tego wydarzenia. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie nad przesunięciem przyznanych przez Zarząd Powiatu Stalowowolskiego na 

dofinansowanie Lasowiackiego Festiwalu Pierogów i ujętych w Harmonogramie Imprez 

Kulturalnych na 2020 r. niewykorzystanych środków finansowych w wysokości 4 tys. zł  na 

wsparcie Festiwalu Tyrmanda oraz nie zwiększaniem kwoty dofinansowania  organizacji 

Ogólnopolskich Spotkań Teatralnych „Relacje”. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu rozpatrzył Wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie 

zmiany kwalifikacji niewykorzystanych środków finansowych, przyznanych na organizację dwóch  

imprez kulturalnych i odwołanych z powodu pandemii COVID-19, i przeznaczenie ich na  „Festiwal 

Tyrmanda” oraz zwiększenia kwoty dofinansowania organizacji Ogólnopolskich Spotkań 

Teatralnych „Relacje” i podjął decyzję o przesunięciu przyznanych przez Zarząd Powiatu na 

dofinansowanie Lasowiackiego Festiwalu Pierogów i ujętych w Harmonogramie Imprez 

Kulturalnych na 2020 r. niewykorzystanych środków finansowych w wysokości 4 tys. zł  na wsparcie 



Festiwalu Tyrmanda oraz nie zwiększaniu kwoty dofinansowania organizacji Ogólnopolskich 

Spotkań Teatralnych „Relacje”.  

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na 

dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i 

unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w 

sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. Następnie Pan Starosta zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 83/543/2020 w sprawie przyznania pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji 

związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

Ad. 8. Wniosek Stowarzyszenia Inicjatyw Lokalnych IMPULS w miejscowości Cisów Las, 

gmina Bojanów w sprawie organizacji warsztatów terenowych p.n.  „Rowerem przez Parki 

Narodowe i Rezerwaty Przyrody Polski Wschodniej – pięciodniowa wyprawa przyrodnicza 

szlakiem Roztocze – Polesie – Dolina Bugu” zaplanowanych w dniach 4 - 8 lipca 2020 r..  

Naczelnik Wydziału OŚiL Witold Tutak poinformował, że Stowarzyszenie Inicjatyw Lokalnych 

IMPULS w miejscowości Cisów Las, gmina Bojanów prowadzi działalność od kilku lat. Dodał, że w 

warsztatach terenowych p.n.  „Rowerem przez Parki Narodowe i Rezerwaty Przyrody Polski 

Wschodniej – pięciodniowa wyprawa przyrodnicza szlakiem Roztocze – Polesie – Dolina Bugu”, 

które zaplanowane zostały w terminie od 4 do 8 lipca 2020 r. udział weźmie 28 osobowa grupa 

członków i sympatyków Stowarzyszenia Inicjatyw Lokalnych IMPULS. Poinformował również, że 

grupa ta dość mocno integruje lokalną społeczność. Zwrócił również uwagę na fakt, że w 

działalności Stowarzyszenia Inicjatyw Lokalnych IMPULS udział biorą również pracownicy 

Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli. Ponadto Naczelnik Wydziału OŚiL Witold Tutak 

poinformował, że cały odcinek zaplanowanej pięciodniowej wyprawy wynosił będzie około 290 

km w jedną stronę, a głównym środkiem lokomocji będzie rower. Dodał, że organizatorzy 

omawianej wyprawy zamierzają wykorzystać szlak Green Velo. Nadmienił również, że trasa 

omawianej wyprawy będzie wiodła przez rezerwaty i Parki Narodowe położone w Polsce 

Wschodniej na szlaku Roztocze- Polesie – Dolina Bugu. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy 

warsztaty terenowe p.n.  „Rowerem przez Parki Narodowe i Rezerwaty Przyrody Polski 

Wschodniej – pięciodniowa wyprawa przyrodnicza szlakiem Roztocze – Polesie – Dolina Bugu” 



zaplanowane w dniach 4 - 8 lipca 2020 r. są organizowane tylko dla mieszkańców miejscowości 

Cisów Las w gminie Bojanów? Naczelnik Wydziału OŚiL Witold Tutak odpowiedział, że w wyżej 

wymienionych warsztatach terenowych udział wezmą głównie osoby w wieku od 16 do 62 lat. 

Dodał, że są to członkowie i sympatycy Stowarzyszenia Inicjatyw Lokalnych IMPULS w 

miejscowości Cisów Las w gminie Bojanów w liczbie 28 osób. Następnie Naczelnik Wydziału OŚiL 

poinformował, że dofinansowanie warsztatów terenowych p.n.  „Rowerem przez Parki Narodowe 

i Rezerwaty Przyrody Polski Wschodniej – pięciodniowa wyprawa przyrodnicza szlakiem 

Roztocze – Polesie – Dolina Bugu” ze strony Powiatu Stalowowolskiego wynosiłoby  2700,00 zł i 

zostałoby przeznaczone na nagrody rzeczowe dla uczestników warsztatów terenowych oraz 

usługę transportową. Dodał, że uczestnicy warsztatów terenowych p.n.  „Rowerem przez Parki 

Narodowe i Rezerwaty Przyrody Polski Wschodniej – pięciodniowa wyprawa przyrodnicza 

szlakiem Roztocze – Polesie – Dolina Bugu” chcieliby otrzymać koszulki z logiem Powiatu 

Stalowowolskiego. Pan Witold Tutak nadmienił również, że Stowarzyszenie Inicjatyw Lokalnych 

IMPULS w miejscowości Cisów Las w gminie Bojanów nigdy wcześniej nie występowało do 

Powiatu Stalowowolskiego z wnioskiem o tego typu dofinansowanie. Zwrócił także uwagę na fakt, 

że z uwagi na trwającą epidemię koronawirusa COVID-19 Powiat Stalowowolski odnotował 

bardzo niską realizację pozycji w budżecie związanej z dofinansowaniem nagród i usług 

transportowych. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zasugerowała, że uczestnicy warsztatów 

terenowych p.n.  „Rowerem przez Parki Narodowe i Rezerwaty Przyrody Polski Wschodniej – 

pięciodniowa wyprawa przyrodnicza szlakiem Roztocze – Polesie – Dolina Bugu” 

udokumentowali odbycie wyprawy przyrodniczej. Naczelnik Wydziału OŚiL Witold Tutak 

odpowiedział, że każda szkoła lub stowarzyszenie dokumentuje realizację zadania i przed 

rozliczeniem Wydział OŚiL żąda opisu realizacji zadania wraz z dokumentacją fotograficzną. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia mają pytania dotyczące  

omawianego wniosku? Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, jaka kwota ma ostatecznie zostać 

przyznana Stowarzyszeniu Inicjatyw Lokalnych IMPULS w miejscowości Cisów Las w gminie 

Bojanów w ramach dofinansowania, które ma zostać przeznaczone na nagrody dla uczestników 

warsztatów terenowych oraz usługę transportową? Starosta Janusz Zarzeczny odpowiedział, że 

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego przyznałby dofinansowanie w wysokości 2700,00 zł. Naczelnik 

Wydziału OŚiL Witold Tutak wyjaśnił, że 1500 złotych z wymienionej wcześniej kwoty zostałoby 

przeznaczone na nagrody rzeczowe, a 1200 złotych na usługę transportową.  Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Stowarzyszenia Inicjatyw Lokalnych IMPULS w 

miejscowości Cisów Las, gmina Bojanów w sprawie organizacji warsztatów terenowych p.n.  

„Rowerem przez Parki Narodowe i Rezerwaty Przyrody Polski Wschodniej – pięciodniowa wyprawa 

przyrodnicza szlakiem Roztocze – Polesie – Dolina Bugu” zaplanowanych w dniach 4 - 8 lipca 2020 



r. i przyznał wnioskowaną kwotę w wysokości 2700,00 zł, która przeznaczona zostanie na nagrody 

dla uczestników warsztatów terenowych p.n.  „Rowerem przez Parki Narodowe i Rezerwaty 

Przyrody Polski Wschodniej – pięciodniowa wyprawa przyrodnicza szlakiem Roztocze – Polesie – 

Dolina Bugu” zaplanowanych w dniach 4 - 8 lipca 2020 r.  oraz usługę transportową.  

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2020 rok. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 83/544/2020 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok.  

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie opracowania planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

jednostce samorządu terytorialnego odrębnymi ustawami na rok 2020.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa oznajmiła, że ze względu na fakt zbliżającego się zakończenia 

kolejnego kwartału właściwym jest dostosowanie planu finansowego zadań z zakresu 

administracji rządowej. Ponadto Pani Skarbnik oznajmiła, że plan ten jest aktualizowany o 

wszystkie zmiany, które miały miejsce w II kwartale 2020 roku. Następnie omówiła projekt 

Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie opracowania planu finansowego zadań z 

zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu terytorialnego 

odrębnymi ustawami na rok 2020. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 83/545/2020 w sprawie opracowania planu finansowego 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu 

terytorialnego odrębnymi ustawami na rok 2020.  

Ad. 11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2019 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa poinformowała, że 28 maja 2020 roku do Starostwa 

Powiatowego w Stalowej Woli wpłynął wniosek Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego 

SPZOZ w Stalowej Woli Małgorzaty Stańczak w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za rok 2019. Dodała, że wniosek ten zawiera wszystkie załączniki niezbędne do 

podjęcia przez Zarząd Powiatu Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego 



Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2019 rok: bilans, rachunek zysków i 

strat wraz z Uchwałą Nr 1/V/2020 Rady Społecznej Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ 

w Stalowej Woli z dnia 21 maja 2020 r. w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania 

finansowego za rok 2019 oraz zaopiniowanie podziału zysku za rok 2019. Pani Skarbnik 

poinformowała, że w treści Uchwały Nr 1/V/2020 Rady Społecznej Zakładu Pielęgnacyjno-

Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli z dnia 21 maja 2020 r. w sprawie przyjęcia rocznego 

sprawozdania finansowego za rok 2019 oraz zaopiniowanie podziału zysku za rok 2019 zawarta 

jest decyzja, w myśl której ustala się przeznaczenie zysku osiągniętego za rok 2019 w kwocie 

1397,78 zł na fundusz zakładu. Dodała, że Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy Samodzielny 

Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli  ze względu na swoją wielkość i inne 

parametry finansowe nie jest zobowiązany do badania przez biegłego rewidenta. Ponadto 

poinformowała, że wszystkie dane, jakimi Powiat Stalowowolski dysponował również wcześniej 

nie zmieniły się, a należą do nich: wynik finansowy, informacja o wykonanych przychodach, 

zrealizowanych kosztach. Dodała, że dane te przekazane zostały do  Powiatu Stalowowolskiego 

jeszcze pod koniec lutego. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa poinformowała również, że Dyrektor 

Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli Małgorzata Stańczak przedstawiła 

Zarządowi Powiatu Stalowowolskiego obszerne wyjaśnienie związane z warunkami 

funkcjonowania Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli w warunkach 

bieżącego roku, nawiązując do sytuacji związanej z epidemią koronawirusa COVID-19. Starosta 

Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia mają pytania dotyczące sprawozdania 

finansowego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2019 rok? Żadne pytania nie zostały zgłoszone. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 83/546/2020 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2019 rok.  

Ad. 12. Raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2019 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa poinformowała, że dokumenty składające się na Raport o 

sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2019 rok wpłynęły do Starostwa 

Powiatowego 28 maja 2020 roku, łącznie z wnioskiem Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-

Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli Małgorzaty Stańczak w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za rok 2019. Pani Skarbnik poinformowała również, że Zakład 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczy Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej 



Woli osiągnął zysk ale jest zobowiązany do obliczenia wskaźników, które ustawodawca wskazał 

jako obowiązujące.  Następnie Pani Skarbnik omówiła Raport o sytuacji ekonomiczno-

finansowej Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2019 rok. Starosta Janusz Zarzeczny poprosił Dyrektor Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli Małgorzatę Stańczak o zabranie głosu na 

temat Raportu o sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2019 rok. Dyrektor 

Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli Małgorzata Stańczak podkreśliła, 

że aby osiągnąć wynik bilansowania się potrzebne są ciężka praca całej załogi Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej 

Woli, szeroko rozumiany wewnętrzny kompromis i stała analiza wydatków. Pani Dyrektor 

Małgorzata Stańczak dodała, że jeżeli uczestnicy posiedzenia chcieliby zadać jakieś pytania, 

zarówno Pani Dyrektor, jak i Główna Księgowa Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w 

Stalowej Woli Iwona Golarz chętnie udzielą odpowiedzi. Żadne pytania nie zostały zgłoszone. 

Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli Małgorzata Stańczak 

oznajmiła, że zarówno ona, jak i pracownicy kierowanej przez nią jednostki stale analizują 

bieżącą sytuację. Dodała, że kierowana przez nią jednostka już przygotowuje się do 

zapowiadanej drugiej fali epidemii koronawirusa COVID-19. Następnie Pani Dyrektor 

Małgorzata Stańczak poinformowała, że Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli pozyskał nieodpłatnie dużą ilość 

środków dezynfekcyjnych od Marszałka Województwa Podkarpackiego. Dodała, że firmy 

sponsorują zakup środków ochrony osobistej, gdyż w 2019 roku nadpłat po stronie wydatków w 

zakresie zakupu środków ochrony osobistej, środków dezynfekcyjnych itp. nie dało się 

przewidzieć. Starosta Janusz Zarzeczny wyraził chęć, aby Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-

Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli Małgorzata Stańczak nie obciążała budżetu kierowanej 

przez siebie jednostki wydatkami na zakup środków ochrony osobistej, środków 

dezynfekcyjnych itp.. Pani Dyrektor Małgorzata Stańczak odpowiedziała, że zarówno ona, jak i 

podlegli jej pracownicy robią wszystko, aby nie obciążać budżetu Zakładu Pielęgnacyjno-

Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli, m.in. robią wszystko co w ich mocy aby pozyskać środki 

ochrony osobistej, środki dezynfekcyjne itp. z nieodpłatnych źródeł. Starosta Janusz Zarzeczny 

odpowiedział, że Powiat Stalowowolski również posiada pewien zapas wcześniej wspomnianych 

środków, więc gdyby Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy Samodzielny Publiczny Zakład Opieki 

Zdrowotnej w Stalowej Woli ich potrzebował, zostaną one tej jednostce udzielone. Pani Dyrektor 

Małgorzata Stańczak oznajmiła, że na chwilę obecną sytuacja kierowanej przez nią jednostki 

związana z epidemią koronawirusa i powiązane z tą sytuacją wydatkowanie na koszty związane 

z zakupem środków ochrony osobistej, środków dezynfekcyjnych itp. są stabilne, ponieważ w 



Zakładzie Pielęgnacyjno-Opiekuńczym SPZOZ w Stalowej Woli nie doszło do zakażenia 

koronawirusem a wszystkie procedury są na bieżąco realizowane, jednakże nie sposób ustalić, 

jak długo taki stan rzeczy będzie trwał. Następnie poinformowała, że zarówno ona, jak i podlegli 

jej pracownicy podejmują wszelkie działania, aby opisana wyżej sytuacja się utrzymała, jednakże 

głównie w oparciu o środki ochrony osobistej, które Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy SPZOZ w 

Stalowej Woli otrzymuje z zewnątrz, gdyż do końca czerwca 2020 roku jednostka pozyskała 

dużą ilość tychże środków. Dodała, że jeżeli w kierowanej przez nią jednostce nie dojdzie do 

zakażenia koronawirusem zapas środków ochrony osobistej i środków dezynfekcyjnych, którym 

dysponuje Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy SPZOZ w Stalowej Woli wystarczy jednostce na 

bardzo długi czas. Następnie poinformowała, że gdy zajdzie konieczność zwróci się do Starosty 

Stalowowolskiego Janusza Zarzecznego o pomoc, na co Pan Starosta wyraził zgodę. Ponadto Pani 

Dyrektor Małgorzata Stańczak poinformowała, że na dzień 30 czerwca 2020 roku kierowana 

przez nią jednostka posiada wszystkie niezbędne środki ochrony osobistej, również gdyby 

doszło do zakażenia koronawirusem, lecz izolacja zakażonych pacjentów byłaby bardzo trudna 

ze względu na infrastrukturę budynku.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z Raportem o sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu Pielęgnacyjno-

Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2019 rok.  

Ad. 13. Zatwierdzenie rocznego planu finansowego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli na rok 2020.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zwróciła uwagę, że roczny plan finansowy Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej 

Woli na rok 2020 przewiduje stratę w wysokości 265638,84 złotych. Główna Księgowa Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli Iwona Golarz omówiła roczny plan 

finansowy Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Stalowej Woli na rok 2020. Szczególną uwagę zwróciła na kwestię wynagrodzeń 

dla pracowników Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał Dyrektor Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli Małgorzatę Stańczak oraz Główną 

Księgową Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli Iwonę Golarz, czy koszty 

działalności Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli utrzymane zostaną w 

planowanej wysokości? W odpowiedzi Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w 

Stalowej Woli Małgorzata Stańczak i Główna Księgowa Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego 

SPZOZ w Stalowej Woli Iwona Golarz wyraziły nadzieję, że koszty działalności omawianej 

jednostki uda się zminimalizować. Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w 

Stalowej Woli Małgorzata Stańczak dodała, że ciężko przewidzieć, jak kształtować się będzie 



sytuacja kierowanej przez nią jednostki, lecz zarówno ona, jak i pracownicy jednostki próbują 

podejmować wszelkie działania w celu niwelowania kosztów działalności jednostki już na etapie 

półrocza. Główna Księgowa  Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli Iwona 

Golarz poinformowała, że pojawiła się perspektywa złożenia przez Zakład Pielęgnacyjno-

Opiekuńczy SPZOZ w Stalowej Woli wniosku dotyczącego składek ZUS. Dodała, że Zakład 

Ubezpieczeń Społecznych rozpatrzył wniosek pozytywnie, co wiąże się ze zwolnieniem Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli ze składek w połowie. Skarbnik Powiatu 

Elżbieta Kulpa oznajmiła, że według jej obliczeń ponad 26% załogi Zakładu Pielęgnacyjno-

Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli jest 

zatrudnione na umowach zlecenie a w Raporcie o sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej 

Woli za 2019 rok znajduje się analiza skutków ustaw dotyczących wynagrodzeń personelu 

medycznego, które weszły w życie od 2015 roku, w związku z czym chciałaby zapytać, czy skutki 

tych ustaw dotyczą tylko pracowników zatrudnionych na umowie o pracę, czy również tych 

zatrudnionych na umowę zlecenie? Główna Księgowa Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego 

SPZOZ w Stalowej Woli Iwona Golarz odpowiedziała, że pracowniczki zatrudnione na umowach 

zlecenie również wchodzą w zakres finansowania przez Narodowy Fundusz Zdrowia. Skarbnik 

Powiatu Elżbieta Kulpa zapytała, czy od wynagrodzeń pracowników Zakładu Pielęgnacyjno-

Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli, którzy są zatrudnieni na umowach zlecenie 

odprowadzane są składki ZUS? Główna Księgowa Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w 

Stalowej Woli Iwona Golarz odpowiedziała, że od wynagrodzeń tych pracowników składki ZUS 

nie są odprowadzane, ponieważ wszystkie pracowniczki zatrudnione w Zakładzie 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczym SPZOZ w Stalowej Woli na umowach zlecenie są zatrudnione na 

stałe w innym miejscu. Pani Skarbnik zapytała, czy pracowniczki zatrudnione w Zakładzie 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczym SPZOZ w Stalowej Woli na umowach zlecenie mają własne umowy, 

czy zostały zatrudnione przy udziale firm zewnętrznych? Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-

Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli Małgorzata Stańczak i Główna Księgowa Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli Iwona Golarz odpowiedziały, że 

pracowniczki zatrudnione w Zakładzie Pielęgnacyjno-Opiekuńczym SPZOZ w Stalowej Woli na 

umowach zlecenie zostały zatrudnione bez udziału żadnych pośredników. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie nad zatwierdzeniem rocznego planu finansowego Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej 

Woli na rok 2020. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu zatwierdził roczny plan finansowy Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli na rok 2020.  

 



Ad. 14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2019 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa poinformowała, że do Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli 

wpłynął wniosek o zatwierdzenie rocznego sprawozdania finansowego za 2019 rok i podjęcie 

uchwały o pokryciu straty netto według propozycji przedłożonej przez Dyrektora Powiatowego 

Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli i pozytywnie zaopiniowanej przez Radę Społeczną 

podpisany przez Główną Księgową SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej 

Woli Elżbietę Głowacką. Następnie Pani Skarbnik poinformowała, że do Starostwa Powiatowego 

w Stalowej Woli wpłynęły również wymagane do zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego za rok 2019 dokumenty:  

- Sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z badania rocznego sprawozdania za 2019 r., 

- Wprowadzenie do sprawozdania finansowego za 2019 rok, 

- Bilans za 2019 rok, 

- Rachunek zysków i strat za 2019 rok, 

- Rachunek z przepływów pieniężnych za 2019 rok, 

- Zestawienie zmian w kapitale własnym za 2019 rok, 

- Dodatkowe informacje i objaśnienia do sprawozdania za 2019 rok, 

- Uchwałę Nr I/1/2020 Rady Społecznej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 

z 29 czerwca 2020 roku w sprawie wyrażenia opinii  na temat  rocznego sprawozdania z 

wykonania Planu Finansowego, w tym Planu Inwestycyjnego Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli za rok 2019, 

- Uchwała Nr I/3/2020 Rady Społecznej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 

z dnia 29 czerwca 2020 roku w przedmiocie wyrażenia opinii w sprawie  ujemnego wyniku 

finansowego (straty netto) Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli za rok 2019;  

Ponadto Pani Skarbnik poinformowała, że Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Powiatowy Szpital Specjalistyczny w Stalowej Woli ze względu na swoją wielkość i 

szczególne parametry ekonomiczne jest zobowiązana do corocznego badania sprawozdania przez 

biegłego rewidenta. Następnie poinformowała, że Dyrektor Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w pkt. 4 wprowadzenia do sprawozdania wyraził zapewnienie, że 

sprawozdanie finansowe zostało sporządzone przy założeniu kontynuowania działalności w 



dającej się przewidzieć przyszłości oraz niewystępowaniu okoliczności wskazujących na 

zagrożenie kontynuowania działalności z uwagi na fakt wpisu do Sieci Szpitali, co skutkuje 

podpisaniem umowy na finansowanie udzielanych świadczeń medycznych na najbliższe 4 lata.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa dodała, że w objaśnieniu uzupełniającym niezależny biegły 

rewident zwrócił uwagę na trudną sytuację finansową Szpitala o czym świadczy niedobór 

aktywów obrotowych na pokrycie zobowiązań krótkoterminowych na dzień 31-12-2019 roku w 

kwocie 28 423 906,73 zł oraz niepokrytą stratę z lat ubiegłych na dzień 31-12-2019 roku w 

kwocie (-) 27 418 077,16 zł. Pani Skarbnik poinformowała także, że Dyrektor Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w 

Stalowej Woli w marcu 2020 roku podjął decyzję dotycząca pokrycia ujemnego wyniku 

finansowego za 2019 rok. Później Pani Skarbnik omówiła roczne sprawozdanie finansowe 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2019 rok. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa oznajmiła, że 

odbyła rozmowę z Główną Księgową SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej 

Woli Elżbietą Głowacką w sprawie odtworzenia funduszu SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli w 2020 roku. Dodała, że Powiat Stalowowolskie pokrył ujemny 

bilans SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2018 rok. Starosta 

Janusz zarzeczny zaproponował, aby Główna Księgowa SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli Elżbieta Głowacka zabrała głos w sprawie rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2019 rok. Pani Elżbieta Głowacka 

oznajmiła, że temat ten został wyczerpany przez Skarbnik Powiatu Elżbietę Kulpę, a Starosta 

Janusz Zarzeczny podczas posiedzenia Rady Społecznej w dniu 29 czerwca 2020 roku zapoznał 

się z materiałami związanymi z omawianą sprawą. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy 

uczestnicy posiedzenia chcialiby zadać pytania dotyczące rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2019 rok? Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy Powiat 

Stalowowolski musi pokryć straty Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli? Skarbnik Powiatu 

odpowiedziała, że nie jest to konieczne, gdyż odtworzony został fundusz Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w 

Stalowej Woli w wysokości ponad 2 milionów złotych. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał 

Główną Księgową SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Elżbietę 

Głowacką, czy podziela pogląd Pani Skarbnik? Pani Elżbieta Głowacka wyraziła nadzieję, że straty 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli zostaną pokryte. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, jak 



omawiana kwestia prezentuje się w świetle przepisów prawa? Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

odpowiedziała, że aktualnie obowiązujące przepisy będą obowiązywać do 2021 roku, zatem 

zobowiązują one Powiat Stalowowolski do pokrycia strat SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli, jednakże wyraziła opinię, że w pierwszej kolejności straty 

powinien pokrywać sam zakład. Następnie Pani Skarbnik wyraziła opinię, że Zarząd Powiatu jest 

zainteresowany głównie wspieraniem szpitala w zakresie nakładów inwestycyjnych, poza tym w 

dniu 29 czerwca 2020 roku podpisane zostały umowy dotyczące udzielenia kredytu w wysokości 

15 milionów złotych, które Powiat Stalowowolski poręcza do 2034 roku. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 83/547/2020 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu  Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego 

Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2019 rok.  

Ad. 15. Przyjęcie protokołu 82/2020 z dnia 18 czerwca 2020 roku.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do 

przedstawionego protokołu. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Głosy: za 

– 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Ad. 16. Wolne wnioski.  

Żadne wnioski nie zostały zgłoszone.  

Ad. 17. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

 

Protokołował: 

Jędrzej Toman 

 

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 

 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym)  

 

 


